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Vragen van het lid Joldersma (CDA)
aan de minister van Justitie over het
bericht dat een ondergrondse
hennepkwekerij is ontdekt.
(Ingezonden 19 februari 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht dat een ondergrondse
hennepkwekerij is ontdekt?1

2
Zijn in Nederland eerder
ondergrondse hennepkwekerijen
aangetroffen? Is er reden om te
verwachten dat er in Nederland al
veel langer meer ondergrondse
hennepkwekerijen zijn?

3
Welke mogelijkheden zijn er om
ondergrondse hennepkwekerijen op
te sporen? Heeft het zin om daar de
hennephelikopter voor in te zetten?

4
Kan de taskforce hennepteelt ook
advies geven over hoe
hennepkwekerijen beter zijn op te
sporen, de pakkans van henneptelers
toe kan nemen en hoe henneptelers
beter financieel zijn te treffen
bijvoorbeeld door het opleggen van
bestuurlijke boetes? Zo ja, hoe wordt
ervoor gezorgd dat deze informatie
beschikbaar is voor de betrokken
opsporingsdiensten?

1 NOS Teletekst, 17 februari 2010.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z03468
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


